
 1 

Protokół Nr XXXI/13  
 

             z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 29. sierpnia 2013 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 
Sesja trwała o godz. 10.05 do godz. 11.55. 
W sesji, zgodnie z załączonymi listami obecności, uczestniczyło 15 radnych (radny 
Krzysztof Musiał przybył o godz. 10.10), sołtysi oraz: 
- Pani Jolanta Stachowicz – wójt gminy, 
- Pan Piotr Bębas – sekretarz gminy, 
- Pani Ilona Piwowarska – skarbnik gminy, 
- Pan Mariusz Grunt – prawnik. 
             XXXI sesję otworzył pan Piotr Terlecki – przewodniczący rady. Kontynuując 
powitał wszystkich uczestników obrad, stwierdził kworum wystarczające do 
podejmowania prawomocnych uchwał, a następnie odczytał niżej proponowany 
porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Gnojno na lata 2013-2030. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2013 rok. 
5. Podjecie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego oraz umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Busko-Zdrój. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zakończenie sesji. 

Po odczytaniu porządku obrad pan przewodniczący wniósł o wprowadzenie po 
punkcie 6 punktu 7 w brzmieniu: „podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XXIX/193/13 Rady Gminy Gnojno z dnia 14 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Buskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 0147 T Balice – Przyborów od km 0 + 761 do km 1+366, dł. 605 
m” i po punkcie 7 punktu 8 w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne udostępnienie nieruchomości w drodze bezprzetargowej w celu 
wspierania usług telekomunikacyjnych” (celowość podjęcia przedmiotowej uchwały 
uzasadnił pan sekretarz; szczegóły w punkcie ósmym). 

Kontynuując poddał pod głosowanie ww. propozycje zmian (radni głosowali 
oddzielnie nad każdym punktem). „Za” wprowadzeniem punktów, o których mowa 
wyżej, do porządku obrad głosowało 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego 
głosowania zmianie uległa numeracja, a porządek obrad, nad którym będą procedować 
radni, składa się z 10 punktów. 

W drugiej kolejności odbyło się głosowanie jawne nad przyjęciem 
całościowego porządku obrad („za” głosowało 14 radnych). 
 
Do punktu 2-go. 
 
            Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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            Wobec braku uwag do treści protokołu Nr XXX/13 przeprowadzono 
głosowanie. „Za”  przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych. 
 
Do punktu 3-go. 
 
             Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Gnojno na lata 2013-2030. 
             Z projektem uchwały w przedmiotowej sprawie zapoznała zebranych pani 
skarbnik. Kontynuując wypowiedź przedstawiła objaśnienia do WPF. Stwierdziła 
m.in., że WPF uległ zmianie w zakresie dostosowania dochodów i wydatków do 
wielkości ujętych w uchwale w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2013 
rok. Nadmieniła ponadto, że do wykazu (zał. nr 3) wprowadzono nowe 
przedsięwzięcie wieloletnie dotyczące pokrycia kosztów związanych z zadaniami 
wykonywanymi przez Instytucję Zarządzającą projektem pn. „Instalacja systemów 
energii odnawialnej na budynkach użyteczności publicznej oraz domach prywatnych 
w gminach powiatu buskiego i pińczowskiego – Gmina Gnojno”. Limit wydatków 
przeznaczonych na wymienione przedsięwzięcie wynosi 52.543,00 zł i obejmuje lata 
2013-2015. 
             Po powyższym stwierdzeniu wywiązała się dyskusja. Radna Maria Woźniak 
oznajmiła, że kwota na pokrycie kosztów samego zarządzania jest tak wysoka, że ma 
mieszane uczucia dotyczące realizacji projektu. Następnie zapytała, czy gminę Gnojno 
stać na taki wydatek. Pani wójt w odpowiedzi stwierdziła, że instytucja będzie 
zarządzać projektem przez okres 7.lat oraz, że wszystkie gminy uczestniczące w 
projekcie partycypują w kosztach zarządzania, promocji i monitoringu. Kontynuując 
pani radna podkreśliła, że biorąc pod uwagę koszty – liczba rodzin (z szacunków 
wynika, że będzie takich rodzin 150), które skorzystają z dofinansowania zakupu i 
montażu instalacji solarnych - jest stosunkowo mała. Dodała, że na terenie gminy jest 
o wiele więcej takich osób, które chciałyby skorzystać z dopłat do kanalizacji, czy do 
innych przedsięwzięć, ale gminy na to zwyczajnie nie stać. Radny Stanisław 
Wesołowski powiedział natomiast, że projekt może budzić kontrowersje, bo oprócz 
stale rosnących kosztów nie ma na razie żadnych wymiernych efektów, ale z całą 
mocą zaakcentował, że to nie jest czas, aby z projektu rezygnować. Radny Krzysztof 
Musiał zapytał z kolei, czy wymieniona kwota obejmuje okres odkąd gmina Gnojno 
wyraziła w formie uchwały wolę przystąpienia do wspólnego projektu, czy stanowi 
wartość kosztów zarządzania i serwisowania. Pani skarbnik odpowiadając stwierdziła, 
że stanowi koszty samego zarządzania. Dodała jeszcze, że firma, która wygra przetarg 
będzie przez 5 lat, czyli przez okres trwałości projektu, serwisować urządzenia. Radny 
Stanisław Wcisło skonstatował, że wątpliwości biorą się z coraz to większych kosztów 
i niewiadomego celu. Dopowiedział, że sytuacja wyglądałaby zgoła inaczej, gdyby 
zainteresowani znali końcową wartość projektu i ostateczny termin jego realizacji. Do 
wymienionej kwestii odniosła się pani wójt i stwierdziła m.in., że z uwagi na 
wielomilionowe przedsięwzięcie - w przetargu na wyłonienie Instytucji Zarządzającej 
startowały same duże firmy, które nie zgadzając się z jego wynikami – zastosowały 
przysługujące im środki odwoławcze. I stąd m.in. wzięły się opóźnienia z realizacją 
projektu – dodała. Potem radny Krzysztof Musiał zaproponował, aby zaprosić na 
następną sesję przedstawiciela zarządu, który byłby w stanie wyjaśnić wszystkie 
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sporne kwestie i przybliżyć termin rozpoczęcia inwestycji. Następnie pani radna Maria 
Woźniak zaproponowała, aby nie korzystać z instytucji pośredniczących i udzielić 
wsparcia finansowego tym osobom z terenu gminy, które wyraziły chęć założenia 
kolektorów słonecznych. Zapytała również, czy nie lepsze byłoby dla gminy 
wycofanie się z projektu. Do poruszonego zagadnienia odniósł się pan prawnik i 
oznajmił m.in., że gmina ma dwie możliwości. Albo wspólne złożenie wniosku z 
innymi gminami, albo podjęcie uchwały i określenie wysokości dofinansowania. 
Doprecyzował, że z matematycznego punktu widzenia bardziej korzystna jest pierwsza 
opcja. Pani wójt podsumowując dyskusję stwierdziła, że dofinansowanie do instalacji 
solarnych wyniesie 75%. Dodała ponadto, że w związku z tym, że gmina Pacanów 
zrezygnowała z instalacji solarów na budynkach użyteczności publicznej a do projektu 
przystąpił powiat buski – termin jego realizacji uległ zmianie. 
            Po dyskusji przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 14, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 1. 
Uchwała Nr XXXI/207/13 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 4-go. 
 
            Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2013 rok.            
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedłożyła pani skarbnik. Poinformowała, 
że zmiany w budżecie dotyczą zarówno dochodów, jak i wydatków, które zostały 
zwiększone o kwotę 35.971,00 zł.   
Pytania: 
- Radna Maria Woźniak – czy w 2013 roku będzie modernizowana oczyszczalnia 
ścieków w Gnojnie, a jeżeli tak – to jakim systemem? 
- Wójt gminy – po dokonaniu wyboru najlepszej koncepcji – jeszcze w tym roku  
zlecimy opracowanie dokumentacji projektowej. 
- Pan Mariusz Grunt – nie zawsze realizacja inwestycji systemem „zaprojektuj i 
wybuduj” jest dla inwestora korzystna. Dlatego na realizację tego zadania będą 
prowadzone dwa odrębne postępowania przetargowe.  
- Radna Maria Woźniak – kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji? 
- Wójt gminy – przetarg ogłosimy na przełomie września i października bieżącego 
roku. 
- Radna Maria Woźniak – czy kwota 120.000,00 zł przeznaczona na rozbudowę sieci 
wodociągowej w miejscowości Wola Bokrzycka i Gorzakiew (zadania inwestycyjne 
roczne - zał. nr 4, poz.3) zostanie w całości wykorzystana w 2013 roku? 
- Wójt gminy – w ramach powyższej kwoty została opracowana dokumentacja, na 
podstawie której ogłosimy przetarg i przystąpimy do realizacji zadania 
inwestycyjnego. 
- Radna Maria Woźniak – jeżeli te środki nie zostaną wykorzystane – proponuję je 
przesunąć na inne zadania. 
- Wójt gminy – przesunięć środków dokonamy na następnej sesji. 
- Radny Stanisław Wcisło – jaka jest opinia Komisji Budżetowej na temat zmian w 
budżecie? 
- Radny Stanisław Wesołowski – komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie. 
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- Radny Stanisław Wcisło – dlaczego? Przecież na poprzedniej sesji ustaliliśmy, że 
każdy projekt uchwały w przedmiotowej sprawie będzie opiniowany przez Komisję 
Budżetową. 
- Radny Stanisław Wesołowski – obiecuję, że od następnej sesji każdy projekt 
uchwały będzie opiniowany przez komisję. 
- Radny Krzysztof Musiał – zmiany są niewielkie i dlatego zasadnym jest, aby je 
omówić w obecności wszystkich radnych. 
- Radny Stanisław Wcisło – czasem nam się wydaje, że zmiany są niewielkie a o 
dzisiejszych dyskutujemy  już od dłuższego czasu. 
- Przewodniczący obrad – nie neguję potrzeby zwoływania posiedzeń Komisji 
Budżetowej, ale pani skarbnik przygotowała dokładną informację na temat 
dokonanych zmian. Poza tym radni mogą na ten temat podyskutować. 
- Radny Stanisław Wcisło -  należy mieć trochę więcej zaufania i szacunku do Komisji 
Budżetowej, bo może się okazać, że jej opinia będzie dokładniejsza od informacji 
przygotowanej przez panią skarbnik. 
- Radna Maria Woźniak – problem nie dotyczy tylko tych konkretnych zmian. 
Specyfika budżetu polega na tym, że jest uchwalony na rok kalendarzowy i cały czas 
się zmienia. Dlatego Komisja Budżetowa powinna się zająć analizą wszystkich zmian 
i przedstawiać chronologicznie, z czego one wynikają.  
- Przewodniczący obrad – dzisiejsza sesja jest specyficzna. Zbliżają się dożynki 
powiatowe i zmiany w budżecie dotyczą przede wszystkim tego tematu. Jeżeli będą 
dokonywane przesunięcia wydatków na zadania inwestycyjne - wówczas zostanie 
zwołane posiedzenie komisji. 
- Radna Maria Woźniak – na jakim etapie znajduje się przebudowa drogi gminnej 
Skadla-Wola Zofiowska (zał. nr 4, poz. 14)? 
- Wójt gminy – jak już informowałam na poprzedniej sesji otrzymaliśmy kwotę 
350.000,00 zł na przebudowę dróg zniszczonych przez nawalne deszcze. Obiecano 
nam, że oszczędności poprzetargowe będziemy mogli wykorzystać m.in. na 
przebudowę wymienionego odcinka drogi oraz drogę do Zagród. 
- Radna Maria Woźniak – rozumiem, że nie ma odrębnych środków na realizację tego 
zadania? 
- Wójt gminy – wniosek w sprawie przeznaczenia zaoszczędzonych środków na 
konkretny cel i dla konkretnej gminy - składa do ministerstwa pani wojewoda. 
            Z uwagi na brak pytań – przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 0. 
Uchwała Nr XXXI/208/13 wraz z uzasadnieniem – w załączeniu. 
 
Do punktu 5-go. 
 
             Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za zajęcie pasa 
drogowego oraz umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. 
             Wyjaśnień w wyżej wymienionej kwestii udzielił pan prawnik. Stwierdził 
m.in., że dotychczas obowiązujące stawki opłat za zajęcie pasa drogowego zostały 
określone w 2004 roku i do tej pory, mimo wzrostu cen towarów i usług, nie były 
aktualizowane. Dlatego w poszukiwaniu nowych źródeł dochodu – zaproponowano 
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nowe stawki, które są stawkami średnimi, zbliżonymi do stawek w ościennych 
gminach. 
             Kontynuując ten temat radna Maria Woźniak zapytała, jakiego rzędu dochody 
osiąga gmina z tego tytułu. 
             Pani skarbnik w odpowiedzi stwierdziła, że jest to kwota 300, 400 zł w skali 
roku. 
             Następnie pani radna zapytała o dochody za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych. 
             Pani skarbnik odpowiedziała, że zapisy uchwały będą realizowane po złożeniu 
pism przez przewoźników w sprawie rozkładów jazdy autobusów i busów. 
             Ponieważ nie było więcej pytań – przewodniczący zarządził głosowanie nad  
projektem uchwały w przedłożonym brzmieniu. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 0. 
Uchwała Nr XXXI/209/13 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go. 
 
               Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Gminy Busko-Zdrój. 
               Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedłożył sekretarz gminy oraz 
poinformował, że z wnioskiem o udzielenie dotacji celowej w wysokości 185,00 zł 
zwróciła się Gmina Busko-Zdrój. Dodał, że wym. kwota stanowi zwrot wydatków, 
związanych z realizacją projektu:„Instalacja systemów energii odnawialnej na 
budynkach użyteczności publicznej oraz domach prywatnych w gminach powiatu 
buskiego i pińczowskiego”. 
               W związku z brakiem uwag i pytań – przewodniczący obrad poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za”- 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 0. 
Uchwała Nr XXXI/210/13 wraz z uzasadnieniem oraz kserokopia pisma – w 
załączeniu. 
 
Do punktu 7-go. 
 
               Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/193/13 Rady Gminy 
Gnojno z dnia 14 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Buskiemu 
na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0147 T Balice-Przyborów 
od km 0+761 do km 1+366, dł. 605 m”. 
               Sekretarz gminy - tytułem wstępu - odczytał pismo, które wpłynęło ze 
Starostwa Powiatowego w Busku-zdroju, w sprawie zmiany zakresu rzeczowego i 
lokalizacji zadania ujętego w umowie (kserokopia pisma – w załączeniu). 
Kontynuując pan sekretarz dopowiedział, że po dokonaniu szczegółowych pomiarów 
nazwa zadania otrzymuje brzmienie: „od km 0+761 do km 1+366 dł. 600m” (w 
poprzedniej uchwale był zapis: „od km 0+761 do km 1+366, dł. 605 m”), po czym 
odczytał projekt uchwały. 
               W związku z brakiem pytań – przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
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Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 0. 
Uchwała Nr XXXI/211/13 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 8-go. 
 
                Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne udostępnienie 
nieruchomości w drodze bezprzetargowej w celu wspierania i rozwoju usług 
telekomunikacyjnych. 
                Z pismem Marszałka Województwa Świętokrzyskiego o podpisanie umowy 
nieodpłatnego udostępnienia w drodze bezprzetargowej działki o pow.0,16 ha, 
położonej w Skadli, w celu wybudowania na niej obiektów i urządzeń 
telekomunikacyjnych tj. szafy dystrybucyjnej, studni kablowej i rurociągu kablowego 
zapoznał zebranych pan Piotr Bębas – sekretarz gminy. Zagadnienie doprecyzował 
pan prawnik. Stwierdził m.in., że dokonał zmian redakcyjnych w treści przesłanej 
umowy oraz, że był autorem przedmiotowego projektu uchwały. Dodał jeszcze, że jest 
to inwestycja celu publicznego, która będzie realizowana w oparciu o specustawę 
telekomunikacyjną, dzięki której z szerokopasmowego Internetu, przesyłanego kablem 
światłowodowym, będzie mogło korzystać 90 proc. mieszkańców województwa. 
Po wyjaśnieniu wszystkich kwestii dotyczących m.in. rozprowadzenia sieci, od sieci 
szkieletowej do odbiorców, które się będzie odbywać w myśl art. 33 ustawy o 
wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych (temat podniesiony przez 
radnego Stanisława Wcisło) – przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuj ących się” – 0. 
Uchwała Nr XXXI/212/13 wraz z uzasadnieniem – w załączeniu. 
 
Do punktu 9-go. 
 
                 Zapytania i wolne wnioski. 
                 Jako pierwszy głos zabrał pan Albin Wróblewski (wyłączny dystrybutor), 
który zachęcał zebranych do montażu palników do spalania dymu w kotłach na paliwa 
stałe (oferta – w załączeniu). Przekonywał, że dzięki zastosowaniu palnika sprawność 
grzewcza kotła zmniejsza koszty ogrzewania nawet o 40% oraz prosił o 
rozpropagowanie oferty wśród lokalnej społeczności. Dodał również, że jedynym 
producentem palnika i właścicielem patentu jest pan Marian Strzelczyk z firmy 
„WERY” w Kwidzynie (szczegóły na stronie: www.kominkiwery.pl).  
                  Następnie pan przewodniczący obrad odczytał pismo, które wpłynęło od 
pani Olgi Grabiwody, koordynatora programów Institute of Design Kielce, która 
prowadzi cykl wykładów i warsztatów pt.: „Własnoręczni”. Program jest skierowany 
do szeroko pojętych amatorów wzornictwa i projektowania. Pani koordynator zwraca 
się w piśmie z prośbą o przekazanie do Instytutu informacji na temat działających na 
terenie gminy rzemieślnikach, amatorach majsterkowania itp. (pismo – w załączeniu). 
Kontynuując ten punkt porządku obrad - zapytania i wolne wnioski zgłosili: 
- radna Agata Segda zwróciła się z prośbą do radnych i do sołtysów o przekazanie 
części diety z sesji (do radnych o kwotę 100 zł, natomiast do sołtysów o kwotę 50 zł) 
na organizację Dożynek Powiatowych; 
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- natomiast pan Marian Okraj zwrócił się do pani wójt z prośbą o ustawienie znaku 
drogowego ograniczającego tonaż powyżej 8 ton przy drodze Gnojno-Pożogi, w celu 
ochrony konstrukcji drogowej przed degradacją (wywóz drewna z lasu przez Lasy 
Państwowe); 
- radny Dominik Wójcik zapytał, kiedy będzie wożone kruszywo na drogi gminne; 
- pani wójt odpowiedziała że, z uwagi na prace porządkowe wykonywane przy użyciu 
koparki, kruszywo będzie sukcesywnie dostarczane do wszystkich sołectw na terenie 
gminy po dożynkach; 
- radna Maria Woźniak wnioskowała o niezwłoczne ogłoszenie przetargu na dostawę 
oleju opałowego i węgla do wszystkich gminnych kotłowni; 
- pani Marianna Wójcik prosiła, aby dostarczyć w pierwszej kolejności 3 samochody 
kamienia do miejscowości Ruda; 
- pani Maria Jabłońska, w imieniu mieszkańców wsi, poinformowała że, pracownicy 
firmy odbierającej odpady zostawiają za mało worków na śmieci; 
- do ww. kwestii odniosła się pani wójt i oświadczyła, że problemy z workami są 
przejściowe, o czym zapewnił podczas ostatniej rozmowy właściciel firmy, oraz 
dodała, że odpady od mieszkańców będą odbierane w workach w różnych kolorach;  
pan prawnik dopowiedział natomiast, że w systemie odbioru odpadów przyjętych 
przez gminę obowiązek zaopatrzenia w pojemniki i worki spoczywa na właścicielach 
posesji a nie na firmie odbierającej; 
- pan Henryk Kasza stwierdził, że na terenie gminy Busko – Zdrój mieszkańcy są 
zaopatrywani w worki przez Zakład Gospodarki Komunalnej; 
- po tym stwierdzeniu pani wójt skonstatowała, że gmina Busko- Zdrój nie wyłoniła 
jeszcze firmy odbierającej odpady i dlatego odbiorem śmieci zajmuje się ZGK; 
- kontynuując rozpoczęty temat radny Stanisław Wcisło zasugerował wypracowanie 
takiego systemu, aby pracownicy firmy odbierającej odpady zostawiali minimum 2 
worki przed każdą posesją, natomiast przed posesjami, przed którymi jest wystawione 
przykładowo 5 worków – 5. 
- po tej sugestii pani wójt powtórnie zapewniła, że problem z workami zostanie 
niebawem rozwiązany; 
- radny Stanisław Wcisło zapytał jeszcze, czy wnioski w sprawie realizacji 
przedsięwzięć w ramach środków otrzymanych z funduszu sołeckiego należy składać 
do 30. września br.,  
- twierdzącej odpowiedzi na to pytanie udzielił pan przewodniczący. 
               Mając na uwadze rangę i prestiż wydarzenia – pani wójt zaprosiła jeszcze raz 
bardzo serdecznie wszystkich radnych i sołtysów do wzięcia czynnego udziału w 
obchodach  tegorocznych dożynek powiatowych, organizowanych - po raz pierwszy w 
historii – w Gnojnie. 
               
Do punktu 10-go. 
 
                Ponieważ zostały omówione wszystkie punkty porządku obrad – 
przewodniczący dokonał zamknięcia XXXI sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
       Protokolant:                                                         Przewodniczący obrad: 
Barbara Czarnecka                                                            Piotr Terlecki 
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